
 

 

Protokoll från Svenska Aralsjösällskapets årsmöte 2025 
 

Svenska Aralsjösällskapet hade årsmöte den 8 april, 18.00. Mötet var digitalt. Närvarande: Bo 
Libert, Björn Frostell, Leo Granberg, Marianne Laanatza, Lisa Demydenko och Christian 
Andersson.  

 

Föredragningslista 

1. Årsmötets öppnande. Ordförande Bo Libert hälsade välkommen. 
 

2. Till mötesordförande valdes Björn Frostell och till sekreterare Christian Andersson. 
 

3. Till protokolljusterare valdes Lisa Demydenko. 
 

4. Fråga om kallelse till årsmötet skett i enlighet med stadgarna. Enligt stadgarna ska 
kallelsen skickas ut tre veckor innan årsmötet. Det konstaterades att så skett och att alla 
medlemmar kallats till årsmötet. 
 

5. Föredragningslistan godkändes. 
 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse för det gångna året. Bo gick igenom 
verksamhetsberättelsen och betonade särskilt kursen för Uzbekiska studenter som 
under året genomfördes för femte gången och att kursen har fört med sig att ett starkt 
nätverk av kontakter har etablerats i regionen. 
Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna 
 

7. a) Ekonomisk redogörelse med balans- och resultaträkning. Kassören Christian 
Andersson gick igenom redogörelsen som bland annat visar att sällskapet gjorde ett 
resultat på 435,85 kr under året. 
Redogörelsen godkändes av mötet. 
b) Revisors berättelse. Leo Granberg läste upp revisionsberättelsen där räkenskaperna 
godkändes. 
 

8. Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet. 
 

9. Inga motioner hade inkommit. 
 



10. Medlemsfrågor. Medlemsavgiften beslutades för nästkommande år, 2026, fortsatt vara 
200kr. 
 

11. Valärenden 
Till ordförande på två omvaldes Bo Libert 
Till styrelseledamöter på två år valdes Ann-Mari Sätre och Lisa Demydenko 
Till revisor valdes för ett år Leo Granberg. 
Till revisorssuppleant på ett år valdes Kajsa Guterstam 
Till valberedning valdes Marianne Laanatza samt någon som kommer att utses av 
styrelsen vid ett senare tillfälle. 
 

12. Verksamheten under det kommande året diskuterades. Huvudaktiviteten är som tidigare 
den pågående SDSS-kursen. Kanske det skulle gå att anordna en sommarkurs för de 
bästa studenterna.  
Förslag finns om ett öppet möte under hösten och kanske något möte något möte som 
involverar både den uzbekiska och kazakiska ambassaden. 
 

13. Årsmötet avslutades och mötesordföranden Björn Frostell tackades för sin eminenta 
insats. 

 

 

 

Uppsala 14 april 2025 

 

 

 

Christian Andersson  Lisa Demydenko  Bo Libert 
Mötessekreterare  Justerare   Ordförande 

 


